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ZICCER
A Zalakerámia-ZTE KK és a ZTE NKK közös kiadványa

- A csapat nagyon jól kezdte a 2009/2010-es bajnoki szezont, 
szám szerint négy mérkőzésből négy győzelemmel. Hasonlóra 
számítottál?

- Megmondom őszintén, hogy nem számítottam erre, 
főleg úgy, hogy betegségek és sérülések sújtottak minket. 
Egészen augusztus végéig tökéletesen működött a felké-
szülés, jól ment nagyon a csapat, és a Kaposvár meccs előtt 
bejött három betegség - ennek ellenére szerintem simán 
hoztuk a mérkőzést. Aztán jött még két sérülés, a Simon 
Lacinak az ujj törése, illetve Bödör Bencének a bokasza-
lagját operálták. Ennek fényében - hogy alig tudunk öt-öt 
ellen játszani edzésen - úgy gondolom, nagyon meg kell 
becsülni ezeket a  sikereket. Szoros állásról tudtunk nyer-
ni, ez mindenképpen bíztató lehet a jövőre nézve. Ki kell 
találnunk valamit, orvosolnunk kell azt a problémát, hogy 
az erőnléti edzés mellett az öt-öt elleni játékot is gyakorolni 
tudjuk. A múltkor ezt úgy oldottuk meg, hogy kimentünk 
Güssingbe, hisz akkor volt rá idő, de ezen a héten már nem 
volt erre lehetőség, hisz pénteken lesz a mérkőzés. Meg-
próbáljuk majd áthidalni ezt a nehézséget, mert ez egy va-
lós, komoly probléma.

- A négy mérkőzés közül véleményed szerint melyik volt a leg-
nehezebb?

- Mindenképp a két idegenbeli mérkőzés! A Körmend el-
len, annak ellenére, hogy a vége fele már vezettünk maga-
biztosan, de magunkra húztuk az ellenfelet, s végül mégis 
tudtunk nyerni. A Dombóvár ellen pedig az növeli a siker 
értékét, hogy abban a teremben, külső körülmények között 
(s a játékvezetőket is ide érthetjük, de ezt inkább nem is 
ragoznám…) nagyon nehéz játszani. Ott is a végső, utol-

só negyedig egálban ment a mérkőzés és akkor tudtunk 
csak ellépni. Szerintem ez annak is tulajdonítható, hogy 
egységes volt a csapatunk. Ők többet egyénieskedtek talán 
és fizikálisan is föléjük tudtunk nőni. Jól tudtunk tehát sá-
fárkodni ezzel a nyolc emberrel. Kérdés, hogy ezt meddig 
lehet még így csinálni. De reméljük, meg tudjuk ezt így is 
oldani!

- Az eddigiek alapján kivel vagy elégedett?
- Úgy átlagban az egész csapattal! Azt hiszem Calvinnek 

a döntő pillanatokban szerzett pontjai, extra kosarai na-
gyot lendítenek a csapaton. Azt látom a csapaton, mint-
ha a védekezés kicsit egységesebb lenne a tavalyihoz 
képest, hiszen most Dombóváron kaptunk csak először 
nyolcvan pont felett. De ha nagyon törtük volna magun-
kat, és nem engedtük volna az ellenfélnek könnyű kosa-
rakat dobni, akkor még kevesebb pontot kaphattunk vol-
na. Kyle Wilsonnal egységesebbek lettünk, nagyon tömör 
lett hátul a védelem. Most is a pontjai mellett leginkább a 
lepattanózások, a besegítései erősítik az egységünket, és ez 
nagyon sokat nyom a latba. Kámi az extra rutinját hozza, 
valamint a két hátvéd adják a csapatnak a fazont; mennek, 
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pörögnek. Az ő játékuk nagyban befolyásolja a többiekét. 
Egyre többet passzolnak, az összeszokottság egyre jobb, 
ha ezeket a sérüléseket elkerültük volna, akkor most még 
nyugodtabb lennék.

- Említetted Kyle Wilson hasznosságát. Szerinted kilábalt már 
a hullámvölgyből?

- Semmi probléma nincs! Nagyon szépen dolgozik, a fel-
készülési mérkőzéseken egészen jól teljesített, a bajnokság 
persze más, rajta is biztosan érződött valamilyenfajta ide-
gesség. Nem törekszik ő a látványos játékra, és a szurko-
lók lehet hogy igazából ezt hiányolják. Ő egy ilyen típusú 
játékos, ő egy igazi csapatember. Azt kell megnézni, hogy 
miként segít a védekezésbe, miként lepattanózik. Ugye 
Körmenden volt egy szerencsétlen szituáció, mert három 
faultot gyorsan ráfújtak, majd ahogyan visszajött, rögtön a 
negyediket is. Tehát ott ingatag volt a játéka, a többi mecs-
csen meg teljesen a helyén volt. Gondolom a szurkolóknak 
egy amolyan amerikai, „gyűrűbe ugráló emberke” tetsze-
ne, tőle ilyet nem kell várni, ő egy igazi csapatember, aki 
ha kell, bemegy ötösbe, kintről hármast dob, szóval lehet 
bőven variálni vele.

- Talán a legnehezebb feladat vár rátok pénteken, hiszen a Falco 
jön Zalaegerszegre, akinek voltak hullámzó mérkőzései és bra-
vúrgyőzelmei is.

- A Falco egy nagyon veszélyes csapat. Mindenki tud-
ja, hogy nagyon nehéz ellenük felkészülni, mert sok 
improvizatív játékosuk van, és főleg most, hogy az 
Albacompot ilyen könnyen tudták hazai pályán megverni, 
még nagyobb önbizalmat ad nekik. Egy, a végsőkig kiéle-
zett rangadóra számítok, amiben a mi csapategységünk 
jobban fog dominálni és a hazai pályán ezt realizálnunk is 
kell. Nyilván a kulcsembereiket meg kell próbálnunk ki-
venni a játékból, ez benn van a taktikába. Úgy érzem, hogy 
amit eddig tudtunk hozni, azt tartani tudjuk és ugyan-
olyan csapategységgel dolgozunk tovább, akkor a Falco-t 
is letudjuk gyűrni. Ami meg már nagyon szép lenne!

- Milyen taktikával lehet semlegesíteni az eddig parádésan tel-
jesítő Horváth Zoltánt, és a Falco két gyors kisemberét?

- Zolit és Kámán Lacit is elég jól ismerjük és vannak el-
képzeléseink, hogyan próbáljuk őket megfogni. Az ő ket-
tő-kettőjükre épül nagyon sok játék, de ott van Wilson, aki 
tavaly nálunk is hasonló megbízható játékot produkált, il-
letve Kazlauskas, aki a fekete ló, mert ha elkapja a fonalat, 
akkor nagyon veszélyes. Ha nem, akkor inkább a rossz vé-
dekezése miatt talán egy kicsit hátráltatja is a csapatát. De 
gondolom most ő is felszabadultabban fog játszani, Talán 
ott sebezhetőek, hogy az ötösüket keveset cserélik, ebben 
mi Ádámmal, illetve más posztokon Gergővel és Gáspival 

talán erősebbek vagyunk, ott egy kicsit talán jobban tudjuk 
pörgetni a csapatot. Talán ez el is döntheti a rangadót!

- Végül is akkor győzelmet vársz?
- Természetesen! Ha megnyertünk négyet, miért ne nyer-

nénk meg az ötödiket!
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Szubjektivítást és objektivitást sem nélkülöz következő ösz-
szevetésünk, ahol posztonként kívánjuk összehasonlítani a két 
csapat játékosait. A rövid, személyes, szöveges értékelés után a 
„száraz” számok beszélnek, döntse el melyik párharcban ki lehet 
a jobb!

1-es poszt
Mindkét csapatban igazi fazonszabász kezében van a karmes-

teri pálca. Játékuk nagyban meghatározza a mérkőzést, Kálmán 
Lászlótól gyakorlatilag több mint egy évtizede függ a szombat-
helyiek támadójátéka. Semlegesítése esetén a Falco méregfogát 
húzzák ki, de ugyanez elmondható az amerikai játékosról is. A 
rutin a korelnök Kálmán mellett szól, a fiatalság és a valamivel 
hatékonyabb védőmunka Hinnant malmára hajtja a vizet.

Cseréjük sérülésmentes időszakban Simon és Krasznai lehet, 
ma viszont a 2-es posztú külföldiek helyettesíthetik inkább őket.

2-es poszt
Watson a ZTE legjobb formában lévő játékosa, sőt posztján ma 

talán a bajnokságban is ő játszik a leginkább ihletett formában. 

Morris első évét tölti Európá-
ban, formája egyelőre hullámzó, 
azonban a legutóbbi mérkőzésen 
az Albacomp ellen megmutatta, 
hogy tud igazi vezéregyéniség 
is lenni. A kispadon lévők kö-
zül Gáspár főleg védekezésben 
kaphat kulcsfontosságú felada-
tot, míg a másik oldalon a fiatal, 
Hegyvidékből érkező triplaspe-
cialista Hajmásy eddig nem sok 
lehetőséget kapott.

3-as poszt
Az ország legjobb magyar hár-

masa Kámán Tamás jó játéka 
eldöntheti a találkozót, Donald 
Wilson nem ez a fajta, ellenben 
az egyik legkiegyensúlyozottabb, 
leghasznosabb légiós, egyben a 
szombathelyiek legjobb védője is. 
Érdekes csata várható! A padról 
beszállók közül Pankár Tibor in-
kább a múltat, míg Baki Gergő a 
jövőt jelenti.

4-es poszt
Két szőke hajú külföldi, akik közül papíron a vendégek lit-

ván klasszisa egyértelműen jobbnak tűnik. Az idén jól teljesítő 
Falconak azonban pont Kazlauskas az egyik kellemetlen meg-
lepetése, hisz a két évvel ezelőtti bajnokcsapat alappillére bőven 
adós a jó játékkal. Bármikor elkaphatja viszont a fonalat, három-
pontosai életveszélyesek, csakúgy mint az amerikai Wilsoné. A 
palánk alatt az amerikai dominálhat, kérdés, hogy melyik terület 
lesz az igazi harctér!

5-ös poszt
Noha Trepák Zoltán a ZTE utóbbi éveinek talán legjobb ma-

gyar igazolása, az idei szezon eddig Horváth Zoltánról szól. A 
statisztikája imponáló, talán a védekezésébe lehet eddig beleköt-
ni. No meg abba, hogy képes-e 40 percig koncentráltan kosárlab-
dázni. A ZTE kispadon erősebb lehet, főleg fizikailag, hisz Tóth 
Ádámnak olyan téren nem lehet ellenfele Borszéki vagy Feigl. 
Óriási küzdelemre lehet számítani itt is!

ZTE-Falco: szemtől-szemben
S/K % S/K % S/K % S/K % S/K % T V Ö Sz. El. Sa. Ki.

Hinnant, Louis 4/4 15,3 3,3/3,8 87 0,3/1,3 20 1,8/4,0 44 5,3/9,0 58 3,0/3,8 80 2,8 0,0 2,8 1,8 2,3 2,5 3,5 5,0 0,8 22,3 34,5

Kálmán László 4/4 17,5 2,5/3,8 67 1,5/2,5 60 2,0/5,8 35 6,0/12,0 50 3,5/3,5 100 3,3 0,3 3,5 0,8 4,5 1,5 4,3 6,8 0,0 22,3 36,0

S/K % S/K % S/K % S/K % S/K % T V Ö Sz. El. Sa. Ki.
Watson, Calvin 4/4 26,5 3,8/5,5 68 2,3/3,8 60 3,8/8,0 44 9,5/17,3 55 4,0/4,3 94 4,0 0,8 4,8 3,0 2,3 2,3 5,0 3,0 0,5 32,5 34,3

Morris, Donovan 4/4 15,8 3,3/4,5 72 0,8/1,5 50 1,0/4,3 24 5,0/10,3 49 4,8/6,0 79 2,5 0,5 3,0 1,8 2,0 2,0 4,5 0,8 0,3 17,5 30,3

S/K % S/K % S/K % S/K % S/K % T V Ö Sz. El. Sa. Ki.
Kámán Tamás 4/4 10,5 2,0/2,5 80 0,0/0,0 0 1,5/5,0 30 3,5/7,5 47 2,0/2,5 80 3,8 1,0 4,8 1,0 0,5 2,8 2,3 0,8 0,0 14,3 31,5

Wilson, Donald 4/4 18,8 4,85,8 83 0,5/0,8 67 1,8/3,8 47 7,0/10,3 68 3,0/3,5 86 2,8 0,5 3,3 1,5 2,3 2,8 2,8 3,3 0,0 23,5 36,5

S/K % S/K % S/K % S/K % S/K % T V Ö Sz. El. Sa. Ki.
Wilson, Kyle 4/4 9,3 2,8/4,3 65 0,0/0,5 0 0,5/2,0 25 3,3/6,8 48 2,3/2,5 90 3,8 2,3 6,0 0,5 0,8 3,8 2,8 0,5 0,0 14,5 24,8

Kazlauskas, Arnas 4/4 8,3 0,5/2,8 18 0,5/1,0 50 2,0/5,8 35 3,0/9,5 32 0,3/0,5 50 4,3 1,8 6,0 0,8 1,0 4,3 2,8 2,0 0,3 12,3 29,3

S/K % S/K % S/K % S/K % S/K % T V Ö Sz. El. Sa. Ki.
Trepák Zoltán 4/4 9,8 3,5/4,8 74 0,3/0,5 50 0,5/0,8 67 4,3/6,0 71 0,8/1,8 43 3,0 0,3 3,3 0,8 0,5 3,5 1,3 0,3 0,5 12,5 22,0

Horváth Zoltán 4/4 27,3 9,8/12,8 76 0,0/0,8 0 1,0/2,5 40 10,8/16,0 67 4,8/6,8 70 7,8 4,5 12,3 1,3 2,5 2,3 5,3 2,3 0,8 39,3 37,3

Val. IdőBüntető Lepattanó Labda FaultM/K Pont

M/K Pont

Gp. Bl.Közeli Középtávoli Távoli Összes

Val. IdőBüntető Lepattanó Labda Fault

M/K Pont Közeli Középtávoli

Gp. Bl.Közeli Középtávoli Távoli Összes

Labda Fault Gp. Bl.Távoli Összes Büntető Lepattanó Val. Idő

M/K Pont Közeli Középtávoli Távoli Összes Büntető Lepattanó

Büntető Lepattanó

Val. IdőLabda Fault Gp. Bl.

M/K Pont Közeli Középtávoli Távoli Összes Val. IdőLabda Fault Gp. Bl.

FALCO-SZOVA KC Szombathely játékoskerete

Mezszám	 Név	 Szül.	idő	 Magasság	 Poszt
4 Arnas Kazlauskas (LIT) 1976. 03. 11.  204 cm 4
5 Hajmásy Péter (HUN) 1988. 02. 04.  191 cm 2-3
6 Pankár Tibor (HUN) 1976. 10. 26.  195 cm 3
7 Borszéki Csaba (HUN) 1980. 03. 10.  207 cm 4
8 Kálmán László (HUN) 1972. 12. 20.  187 cm 1
9 Donovan Morris (USA) 1984. 06. 04.  191 cm 2
11 Donald Wilson (USA) 1984. 03. 28.  193 cm 1-2-3
12 Horváth Dávid (HUN) 1989. 06. 20.  192 cm 2
13 Kiricsi László (HUN) 1988. 04. 15.  190 cm 1-2
14 Szanati Mátyás (HUN) 1989. 06. 29.  186 cm 1
15 Feigl Imre (HUN) 1978. 11. 01.  205 cm 5
16 Krasznai Tibor (HUN) 1982. 05. 02.  183 cm 1
18 Horváth Zoltán (HUN) 1979. 09. 27.  207 cm 4-5

Vezetőedző: Déri Csaba • Másodedző: Csátaljay Gábor
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Dombóvár KC–Zalakerámia–ZTE KK
84–98 (22–19, 22–21, 24–24, 16–34) 

Ismét szép szám-
ban érkeztek a tol-
nai kisvárosba Zala-
egerszegről, persze 
aki élőben láthatta a 
tavalyi alapszakasz-
beli nagy feltámadást 
Dombóváron, az nem 

hagyhatta ki a szombati meccset sem. 
Fej-fej mellett kezdtek a csapatok, de az első félidő játék-

részeinek hajrájában mindig jobban koncentrált a Dombó-
vár, hol LeGrange kígyó térről eldobott triplája akadt be, hol 
Walker volt megállíthatatlan: az amerikai szinte hibátlanul 
tüzelt távolról. A folytatásban sem változott sokat a játék 
képe, már 9 pontra is növelte előnyét a Dombóvár, de a ZTE 
folyamatosan kapaszkodott. Az utolsó negyedet Baki trip-
lája vezette be, majd jókor talált be távolról Wilson is. Majd 
megint az ihletett formában kosarazó Watson jött, s 4 perccel 
a vége előtt már a ZTE vezetett 9-cel. Körmendhez hasonló-
an a mezőny dobást nem hibázó Trepák lélektanilag kulcs 
szituációban dobott hármast, s a ZTE már nem engedte ki 
a meccset a kezéből. Döntő volt, hogy a 4. negyedre végre 
összeállt a zalaiak védőjátéka, s a hazaiaknak már közel sem 
mentek olyan jól a kinti dobások. A ZTE-nél Völgyi Péter 
szépen forgatta csapatát, s taktikus játékkal a kék-fehérek 
nagyon értékes győzelmet arattak, joggal zúgott a „Kék az 
Isten” és járt az éltetés játékosoknak, edzőnek. A Zalaeger-
szeg megint csapatjátékának és nagy küzdeni tudásának 
köszönhetően nyert, Watson kiemelkedett, Hinnant nem 

csak támadásban, de védeke-
zésben is hasznos volt, Wilson 
nagyot hajtott és jó átlagot ho-
zott össze, míg Trepák újfent 
kiegyensúlyozott volt. 

A mérkőzés után Kyle 
Wilsont kérdeztük arról, hogy 
3 mérkőzés után úgy tűnik, 
mintha megtalálta volna igazi 
formáját:

- Új ligában, új csapatban va-
gyok, így pár tétmeccs kellett, 
hogy megszokjam a légkört. Fontos, hogy az igazi bajnoki 
összecsapások nem összehasonlíthatók egy felkészülésivel. 
Most már egyre magabiztosabb vagyok, kezdem megismer-
ni a szerepemet a csapaton belül.

- Mit gondolsz a szurkolókról? 5 perccel vagyunk meccs után, és 
még mindig alig halljuk egymás szavát, éltetnek titeket.

- Hihetetlenek. Mintha Dombóváron is hazai pályán ját-
szottunk volna. Nagyon bízom, hogy egyre többen lesznek, 
és sok örömet okozhatunk nekik!

Nagyon értékes siker Dombóváron
Katafa után Böhönye…

A ZTE KK mindig is sok energiát fordított a korosztá-
lyos utánpótlás nevelésre. De a kosárlabdát, mint minden 
sportágat nem lehet elég korán kezdeni.

A nyáron megalakult, és szeptemberben elkezdte felké-
szítő munkáját az előkészítő csoport. Halász Gergő a gyer-
mekek felkészítő edzője elmondta, hogy egy nyári toborzó 
keretében, amelyet az utánpótlás szakág vezetőjével, Kis 
Attilával karöltve szerveztek, lehetőséget biztosítottak, 
hogy kipróbálják ügyességüket az 1999 és 2003 között szü-
letett gyermekek. Az előkészítő korcsoportba végül 32–en 
kerültek be.Ebben az évben a technikai elemeket gyakorol-
ják, játékos formában nagyon sok labdavezetést, passzgya-
korlatok végeznek. Itt tanulják meg a kosárlabda alapjait, 
a labdavezetést, a passzolást, a dobást viszont még csak 
ízlelgetik. Vajon ki lesz a következő Kámán Tamás?

Álló sor: Weisz Martin, Németh Ciprián, Kelemen Kristóf, Tóth Dávid, Kovács 
Márk, Lóránt Ákos, Halász Gergely edző, Horváth Martin, Farkas Attila, Gárdos 
László, Nagy Levente, Szép Dorián. Ülő sor: Halász Dominik, Tóth Medárd, Bor-
bély Marcell, Laczik Ádám, Paksy Ágoston, Varga Soma, Büki Bence, Kerkai Leven-
te, Virág Kristóf, Paksy Zsombor, Varga Huba.

A Zalakerámia ZTE KK Előkészítő Korcsoportos Csapata 

A fotókat Bálizs Zsuzsa készítette.
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Az ötödik forduló párosításai ismét nagy csatákat ígérnek. Hogy 
látja ezt Gáspár Dávid?

Atomerőmű SE – MJUS-
Körmend

Miután otthon játszik a 
Paks és egy nagyon erős 
csapatról van szó, úgy 
gondolom a Körmendnek 
nagyon össze, kell szednie 
magát, hogy ott győzze-
nek, úgyhogy én itt a Pak-
sot tartom esélyesnek.

Pécsi VSK-
PANNONPOWER – 
Albacomp

Minden csapat nagyon 
veszélyes otthon. Az Albacomp legutóbb Szombathelyen ját-
szott, nem túl jó formában. Biztos, hogy össze fogják szedni 
magukat és bizonyítaniuk kell, hiszen kell az eredmény. Én 
mégis a Pécsre tenném a voksomat!

Kaposvári KK – Soproni KC
A Kaposvár egy nagyon kellemetlen ellenfél, de Sopron is 

egy veszélyes támadó csapat. Úgy gondolom, mint mindig, 
most is a hazai pálya sokat nyom a latba, így kaposvári győ-
zelmet várok.

Debreceni Egyetem KE – Szolnoki Olaj KK
A Szolnoknak áll a zászló szerintem, a Debrecen egy újonc 

csapat, nem leértékelve őket, de úgy gondolom a Szolnok-
nak fontos ezeket a meccseket hozni, ha a céljukat, a döntőbe 
jutást el akarják érni, úgyhogy itt a Szolnok lesz a befutó.

Salgótarjáni KSE – Dombóvár KC
A hazaiakról sokat nem tudok, így nehéz megtippelni az 

eredményt. A dombóvárral pont az előző fordulóban játszot-
tunk, úgyhogy itt a vendégcsapatra teszek.

Zalakerámia ZTE KK – Falco-SZOVA KC Szombathely
Egyértelműen mi nyerünk! Nagyon jó támadó csapat a 

Falco, erre készülünk, de én úgy érzem itthon sikeresek le-
szünk megint, immár ötödször!

Mit vár az 5. fordulótól Gáspár Dávid?

Szinte napra pontosan 1 éve, a bajnokság korai szakaszában 
találkozott a bajnokság alapszakaszában a ZTE és a Szom-
bathely. Az akkori mérkőzés hőse az amerikai Michael Jones 
volt, aki Svájcban, a „postás érkezése után” értünk utol.

- Épp a hétvégi mérkőzésünkre készültem, amikor megkaptam 
Zalaegerszegről a Ziccer magazint, valamint az előző szezont 
bemutató DVD-t. Bevallom őszintén, nagyon jól esett, annyira 
feldobott, hogy aznap délután igen jó - 30 pontos és 9 lepatta-
nós - teljesítménnyel rukkoltam elő. A meccs után aztán meg 
is néztem a felvételt, s az még nagyobb mosolyt csalt arcomra. 
Büszke vagyok, hogy annyi szép jelenetnek és élménynek részese 
lehettem, s kívánom, hogy a 2009/2010-es szezonban legalább a 
tavalyihoz hasonló eredményt érjen el a ZTE. 

Ami engem illet: jól érzem magam a gyönyörű Svájcban, 
a Starwings csapatában. A sérülések miatt csak 2-2-vel 
kezdtük a szezont, de ha mindenki felépül, akkor messzi-
re juthatunk. Élvezem az országot, nagyszerű, hogy előző 
állomáshelyem (a németországi Heidelberg) csak 2 óra au-
tózásra van, így többször meg tudom látogatni régi baráta-
imat. Várom barátnőmet is, akivel most Párizs után Rómát 
szeretnénk felfedezni.

De mindenek előtt köszönöm az emlékeket, örülök, hogy 
a ZTE család tagja lehettem! Üdvözlök mindenkit!

Miki Ziccere

www.zala-park.hu
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Mindenki Budapesthez köti, mégis életének felét nem a 
fővárosban töltötte a néhai Honvéd klasszisa, aki pécsi 
gyökerei, soproni évei ellenére már jó ideje zalainak tart-
ja magát. A Honvéddal 10-szer nyer bajnokságot, a ’80-as 
évek második felében pedig zsinórban 4-szer választják 
meg Magyarország legjobb kosárlabdázójának. 175-ször 
szerepel a nemzeti csapatban és kipróbálja magát külföld-
ön is, az ezredfordulón pedig a magyar kosárlabda híressé-
geinek szimbolikus csarnokába is beválasztják. Az utóbbi 
időben keveset hallatott magáról, a napokban viszont a 
Ziccernek nyilatkozott Heinrich Róbert.

 
- Utoljára 2000. környékén lehetett igazán hallani rólad, előtte 

2 évig a ZTE-nél voltál vezetőedző, majd a Sopron férfi csapatá-
hoz mentél.

 - Így van, a százhalombattai NB I-es edzői debütálás 
után két szép évet töltöttem Zalaegerszegen, ahol később 
Nikola Lazics váltott. Majd Sopronban kezdtem el a sze-
zont, ahol a játékoskeret és a pénzügyi háttér sem volt túl 
acélos, s pár hónap után egy olyan ajánlatot kaptam az ak-
kor igen erős és stabil lábakon álló Szolnoktól, ami mind 
nekem, mind az előző klubomnak megfelelő volt. Remek 
játékosok alkották az Olaj gárdáját (többek között Sitku, 

Orosz, Addarly, Maljkovics – a szerk.), ahol a minimális 
célként kitűzött 8 közé kerülést tudtuk abszolválni, a leg-
jobb 4-be is bejutottunk, ám ott nem sikerült előbbre lépni. 
Ez nem rossz eredmény, de ezzel egyidejűleg egy kicsit 
csalódás is volt. 

 - Most már tudjuk, hogy mindezidáig ekkor ültél utoljára NB 
I-es csapat kispadján. Egészen fényes játékos-, és nem eredmény-
telen edzői karrier után nem volt ez egy kicsit túl gyors visszalé-
pés? Nem kacérkodtál még további első vonalbeli edzősködéssel?

 - Szolnok után rögtön (és a továbbiakban sem) szakad-
tam el teljesen ettől a gyönyörű játéktól. Szolnokon még 
egy évig az én feladatom volt az utánpótlás koordinálása 
és az egész rendszernek a szervezeti felépítése. Ekkor és 
később is kaptam nem egy helyről jó ajánlatokat, de akkor 
és most is úgy látom, hogy a sportnak a financiális helyzete 
nem biztosított, s a civil életben biztosabb lábakon lehet 
állni. Ami egyébként pedig a játékos-edző kapcsolatot ille-
ti: nem törvényszerű, hogy aki valamit elér a pályán, abból 
edző és jó edző lesz, ezt semmi nem garantálja.

 - Két szolnoki év után újra Sopron következett…
 - Igen, a „civil szférát” választottam, s egy ottani gyé-

mántszerszám gyárban lettem műszaki vezető. Viszonylag 
hosszú időszakot, 3 évet töltöttem el ott, amikor a cég 
felszámolás alá került. De kellemes e m -
lékeket őrzök a hűség városából, 
ugyanis itt ismerkedtem meg 
életem jelenlegi párjával, aki 
zalaegerszegi. 

 - Kitalálom: újra egy visszaté-
rés következett az életedben…

 - Igen, párommal úgy dön-
töttünk, hogy összerakjuk, 
amink van és egy zalaeger-
szegi panelházból kiköltözünk 
Nagylengyelbe, Göcsej legszebb 
és legtisztább falujába. Vicce-
sen úgy is mondhatnám, 
hogy a kutyám (aki 
szintén zalai, hisz 
Pókaszepetkről 
való) nem bírta 
a 9. emeletet, így 
neki vettük a vi-
déki házat. Na-
gyon jól érezzük 
magunkat, döb-

Mindent megkapott a kosárlabdától, most adni is akar

Heinrich Róbert Zalában talált igazi otthonra
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benetes, hogy az itteni emberek mennyire vendégszeretők, 
úgy érzem szinte elsőre befogadtak, és részeseivé tettek 
életüknek. 

- Egy élete nagy részét a fővárosban töltő élsportolónak, aki 
később is nagyvárosról-nagyvárosra járt nem nagy kontraszt a 
falusi élet, nem hiányzik a nyüzsgés?

 - Őszintén mondom, hogy nem – sőt, néha még ez is sok, 
néha még a falu is zajos! Annyi élmény ért az elmúlt idő-
szakban (akár játékosként, edzőként, vagy civilként), hogy 
jól esik most ezt egy nyugodt, csendes helyen megemész-
teni. Hogy remete lennék – nem hiszem. Egyszerűen csak 
jól érzem magam!

 - Azért szerencsére gyerekzsivaj és labdapattogtatás is tud-
tommal megtöri ezt a külső és belső csendet, tehát a sporttól nem 
szakadtál el.

 - Igen, tavaly nyáron megkeresett Kelemen Peti és Bod-
rogi Csabi, akik megkérdezték: nincs-e kedvem gyerekek-
kel foglalkozni a ZTE-nél. Korábban is jártam Egerszegre 
a hazai meccsekre, s úgy éreztem, hogy itt nem hiába dol-
goznak az utánpótlásedzők, hisz noha pár másik helyen 
(így Szombathelyen és Körmenden is) is fektetnek hang-
súlyt a fiatalok nevelésére, mégis szerintem itt viszik a leg-
többre a fiatal kosarasok. Elfogadtam tehát az ajánlatukat, 
s nagy örömmel és vehemenciával foglalkozom a kadett B 
csapattal.

 - Nem ismeretlen a terep, hisz korábban is dolgoztál fiatalok-
kal, sőt külföldön is kipróbálhattad magad.

 - Már aktív pályafutásom vége felé, 1993-ban és ’94-
ben fél-amatőr státuszban még kosaraztam és ezzel pár-
huzamosan edzősködtem is Würzburgban, s nagy büsz-
keséggel tölt el, hogy olyan fiatalokkal foglalkozhattam, 
mint Robert Garrett, aki német válogatott lett, vagy Dirk 
Nowitzki, aki talán a kontinens legjobb kosárlabdázójává 
nőtte ki magát.

 - Tartod még valamilyen formában a kapcsolatot a Dallas né-
met sztárjával?

 - Eleinte többet, mostanra egyre kevesebbet tudunk be-
szélni, ami érthető is, hisz bokros teendői vannak, de azért 
bizonyos időközönként váltunk pár emailt Dirkkel.

 - Kik jelentik a támaszt neked, mi a helyzet a családoddal?
 - Életem párja Zalaegerszegen két üzletet üzemeltet, ahol 

élettársam lánya is besegít. A másik kislány még tanul, s 
a helyi ZAC-ban atletizál. Első házasságomból származó 
legidősebb gyermekem, Ádám, az NB II-es kosárcsapat 
edzője Százhalombattán, Dávid fiam pedig versenysze-
rűen vízilabdázik. Végigjárta a korosztályos válogatottat, 

nyert két bajnoki címet a Vasassal, most pedig Pécsett, a 
PVSK Fűszértben játszik. 

- A sport tehát minden gyermek életében kulcsfontosságúnak 
tűnik, nem próbáltad lebeszélni egyiket sem.

 - Szó sincs róla! A sport mindenre megtanít. Nem csak a 
testet, de a lelket is edzi- ezt a tanítványaimnak is mindig 
mondom. A sport megtanít arra, hogy olyan kihívásokkal 
is szembe tudj nézni, ami elsőre lehetetlennek tűnik. Nin-
csenek határok.

 - Ha már a határokat említetted: szerinted mik lehetnek a hatá-
rai a jelenlegi ZTE-nek?

 - Ennek a csapatnak nincsenek határai. Egy nagyon jó 
szemléletű, nagyon jó társaság, kimondottan jó szakmai 
stábbal a háta mögött. Én azt mondom, ha sérülés nem jön 
közbe, akkor a 4 közé várom a ZTE-t, ott meg bármi lehet, 
egy nagyon nemes fémet lehet szerezni, akár az aranyérem 
is benn van a csapatban. 
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 - Hamarosan 50 éves leszel. Ha tíz év múlva kell elképzel-
ni magadat, akkor egy milyen Heinrich Róbertet látsz magad 
előtt?

  - Én egy olyan Heinrich Róbertet szeretnék látni, aki 
még mindig Nagylengyelben él, békésen, boldogan, a csa-
ládjával, s továbbra is fiatalokat tanítja. Annyi mindent 
kaptam én az életemben a kosárlabdától, hogy nem csak 

kapni, de adni is kell, s ennek megfelelően szeretném to-
vább-, ill. visszaadni a tudásomat. Ezt a gondolkodásmó-
dot már a szüleimtől is megtanultam, és én azt hiszem, 
hogy ennek így is kell lennie. És ha én ezt így szeretném, 
akkor így is lesz.

 - Úgy legyen! Köszönöm szépen a beszélgetést!  

A Zalakerámia ZTE KK kadett B csapata: 
Álló sor: Dézsi Dávid, Csiszár Gergely, Péntek Ádám, Pödör Dávid, Heinrich Róbert edző, Kis Attila Raul, Kerkai Szilárd, Tráj 

Patrik. Első sor: Nagy Gergő, Stéger Soma, Pörzse Sándor, Tóth Ádám
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Egy éve indult útjára és most 25. felvonásához érkezett 
az eddig (és a továbbiakban is) a ztekosar.hu-n publikált 
blog, mellyel rendszeresen jelentkezik Louis Hinnant, aki 
egyébként Magyarországon az első külföldi sportoló volt 
az eme speciális naplót vezetők sorában. 

A jubileumi szám örömére a ZTE drukkerei először olvas-
hatják nyomtatott formában Byrd rövid blog-bejegyzését. 

HELLó ZTE SZURKoLóK!

Köszöntelek benneteket a meccsen! Tudom, hogy ez egy 
fontos mérkőzés egész Zalaegerszeg számára, szóval érez-
zük jól magunkat: játszunk keményen és buzdítsatok min-
ket hangosan.

A Falco ellen pályára lépni mindig egy nagy élmény, 
mert ez egyfajta presztízsmérkőzés és tudjuk, hogy a leg-
jobb teljesítménnyel kell előrukkolnunk, hogy meg tudjuk 
őket verni.

Jelenleg 4-0-s mutatóval állunk. Négy igazán kemény, fi-
zikálisan erős ellenfél ellen léptünk pályára és ez a szezon 
hátralévő részében sem lesz másképp. Általában a meccse-
ket követően rendkívül fáradtnak érzem magam, de ez ter-
mészetes, a játék része. Ebben a szezonban rengeteg erőn-
léti, kondicionáló edzést végeztünk Gazsi edzővel (Gáspár 
László - a szerk.), amit néha nagyon utáltunk, de tudom, 
hogy mindez a hasznunkra fog válni.

Úgy gondolom, hogy Körmenden és Dombóváron min-
dig nehéz pályára lépni, így jó érzéssel tölt el, hogy már a 
szezon elején sikerült nyernünk ezekben a csarnokokban. A 
tavalyi szezont meglehetősen rosszul kezdtük, különösen 
idegenben, ahol nem igazán tudtuk, hogy lehet meccset 
nyerni. Idén jobban kezdtünk, de ez nem jelenti azt, hogy 
máris egy nagyszerű csapat vagyunk, de mindenképpen jó 
irányba tartunk.

Ha lenéztek a parkettre, láthatjátok, hogy a hajam egy 
kicsit hosszabb a szokottnál. Úgy döntöttem, hogy megnö-
vesztem egy kicsit, és ha találok valakit, aki meg tudja csi-
nálni olyanra, mint Allen Iverson-é, akkor befonatom. Ed-
dig sajnos nem találtam senkit a közelben, aki meg tudná 

csinálni, de ha ti tudtok valakit, írjátok meg a byrdblog@
gmail.com címre.

Köszönöm, hogy eljöttetek és mindig bíztattok minket. 
Szeretjük ahogy szurkoltok, és tudjuk, hogy ti vagytok a 
legjobb, legodaadóbb szurkolók Magyarországon. Szóval 
érezzétek jól magatokat és LEGYETEK HANGOSAK… 
Csak a ZTE!

BYRD

Fordította: Dancs Tamás

Louis Hinnant internetes játékának egyik győztese 
Balla Benjámin, aki nyereményeként ingyen jöhetett be a 
mai mérkőzésre.További játékokért kövesse figyelemmel 
a ztekosar.hu-t!
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A ZTE NKK csapata, az első négy fordulóban magabiztos 
győzelmeket aratott, ez tudható a jó sorsolásnak is. A soron 
következő két mérkőzését viszont elvesztette, olyan csapa-
tok ellen, mint a Szeged és a Pécs. A lányok teljesítményét a 
vezetőedzővel Gáll Tamással értékeltük.

- Négy győzelem után két vereséget számol a csapat. Először a 
Szeviép Szeged otthonában kellett helytállnia a lányoknak, amely 
mérkőzésen nem vallottak szégyent.

- Nagyon jól indítottuk a Szeged elleni meccset, hiszen 
12 egységgel kezdtünk, és tulajdonképpen az ellenfelünk-
nek hadrendet kellett váltani, igazodniuk kellett a mi játé-
kunkhoz. Sajnos a második negyedet nagyon elszúrtuk, 
ami addig működött ezután abszolút nem. Gyakorlatilag 
végigrohantak rajtunk, ehhez még a rengeteg eladott labda 
is csatlakozott. Félidőben a csajokat megnyugtattam, hogy 
nincsen semmi probléma, mintha előröl, kezdenénk a mér-
kőzést, úgy játszanak. Ez be is jött, hiszen meg is nyertük a 
harmadik negyedet, és a negyedik negyedet is hoztuk egál 
közelbe. Nyilván a Szeged győzelme nem forgott veszély-
ben, de teljes erőbedobásra késztettük őket és így az erkölcsi 
győztesei mi voltunk az összecsapásnak.

- Milyen érzés volt Bencze Tamás ellen ülni a kispadon?
- Jó érzés volt, hiszen sikerült borsot törni az orra alá, és 

érdemes volt látni a gesztusait. Már a mérkőzés előtt, egész 
héten zrikáltuk őt, hogy féljenek. Egyébként ez abszolút lát-
szott a mérkőzésen, no nem az, hogy tartanak tőlünk, hanem 
az, hogy nem vettek fél vállról minket. És ez nekünk meg-
tiszteltetés, hogy komoly ellenfélnek tekintenek minket.

- Hazai pályán jött a többszörös bajnok és kupagyőztes Mizo Pécs 
2010 csapata, ami szintén nem ígérkezett könnyű mérkőzésnek, a 
csapat viszont ismét bebizonyította, hogy van tartása.

- Abszolút így láttam én is, a lányok előtt le a kalappal. Na-
gyon rossz ütemben kezdtük a mérkőzést. Pontosan olyan 
elkerülhető gólokat kaptunk, amikről egész héten beszél-
tünk, hogy nem kaphatunk. Tördelni akartuk a játékot, de 
még a nyolc faultunk sem volt meg az első félidőben. Kicsit 
odacsaptam a félidőben a csajoknak, hogy ilyen puhán nem 
lehet játszani. Azt hiszem megfogadták az intelmeket, hiszen 
a folytatásban sokszor jól is játszva megnyertük a második 
félidőt. Ennek azért is örülök, mert maradt tartás a csapatba, 
másrészről meg a lányok elhitték, hogy van keresnivalójuk a 
náluk sokkal, de sokkal nagyobb játékerőt képviselő együt-
tes ellen is.

- Érdekes volt, hogy nem a centerjáték dominált a mérkőzésen, 
hiszen Irinát levédték a Pécs hátsó emberei, hanem a kisemberek 
játéka érvényesült.

- Egyébként ez várható volt! Amikor egy ilyen csapat el-
len játszunk, ahol van két-három nemzetközileg is jegyzett 
center, természetes hogy felőrlik a mi centerünket. Éppen 

ezért ilyenkor több tere 
van a külső emberek-
nek, Czukor Tündének, 
Szélesy Jucának, vagy 
például Ambrus Szand-
rának, aki ezen a mérkő-
zésen átlagon felül telje-
sített. Lehet hogy rondán, 
de annál eredményeseb-
ben játszottunk a Pécs 
ellen. A Szeged mérkőzés 
férfimunka volt, akkor ez 
pedig női munka, jó érte-
lemben véve, mert tény-
leg minden dicséretet 
megérdemelnek a lányok 
a küzdeni tudásuk miatt. 
És úgy érem, hogy feltü-
zelte őket a továbbiakra az, hogy volt tartásunk mind a két 
elvesztett mérkőzésen is.

- Mi lehet a tanulsága ennek a két nehéz mérkőzésnek?
- Mindenképpen az, ha ilyen szellemben és ilyen hőfo-

kon játszanak a lányok a továbbiakban, akkor egy hasonló 
képességű csapat ellen, mint ami mi vagyunk, győztesen 
hagyhatjuk el a pályát. A lányok olyan lelkesedéssel és olyan 
agresszíven játszanak, hogy az ellensúlyozhatja az esetleges 
technikai problémákat. Szerintem jó úton haladunk.

- A következő ellenfél a hétvégén a Győr csapata, akivel a Göcsej 
Kupán szoros mérkőzést sikerült vívnotok.

- Ha eddig rángattuk az oroszlán bajszát, akkor most ennél 
többet szeretnénk, függetlenül attól, hogy megint csak a re-
alitás azt mondja, hogy sima hazai győzelem várható. Tehát 
a Győr az esélyes, de természetesen nem úgy megyünk oda, 
hogy eleve veszíteni szeretnénk. Nagyon jó kerettel rendel-
keznek, az A és a B csapatuk is nagyon erős, szinte egyfor-
ma. Viszont nem szeretik azt, hogy ha fizikálisan ütköznek 
velük, nem szeretik a kemény játékot. Szeretnénk minden-
képpen arra törekedni, hogy nagyon ne tessen nekik a mi 
játékunk és egyben eredményesek is legyünk.

- Pszichésen fel lehet készíteni a csapatot arra, hogy a sorozatban 
nyert mérkőzések után a vereségeket is a helyén kezeljék a lányok?

- Természetes azért vagyunk, és úgy vannak felépítve a 
heti edzések, hogy mire oda érünk a mérkőzésre, addigra 
harapjanak a lányok. Az a célunk, hogy ne egy letargikus 
állapotba kerüljön a csapat, hanem legyen tartása. Én azt 
látom, hogy nemhogy csüggednének, hanem még nagyobb 
elszántsággal vetik bele magukat a munkába, hiszen látják, 
hogy van értelme, mert van keresnivalójuk egy náluk sokkal 
magasabban jegyzett csapat ellen is.

A nagyok ellen is emelt fővel!
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Az előző szezon végén sok játékos gondolta, hogy elhagyja a 
Volán csapatát, és máshol keres szerencsét. A távozók helyett 
olyan játékosok érkeztek a csapathoz, akik az idei szezonban 
maximálisan küzdenek a ZTE NKK sikereiért. Ilyen játékos 
Bukovszki Mónika a csapat elsőszámú irányítója is, akivel a 
hétfői edzést követően beszélgettem.

- A szezon elején gondoltad volna, hogy Zalaegerszegen folytatod 
a pályafutásodat?

- Már a bajnokság végén tudtam, hogy Zalaegerszegre fogok 
jönni. Évek óta benne volt a pakliban, hogy ide kerülök és nem 
bántam meg a döntésemet, sőt nagyon jól érzem magam, na-
gyon jó itt!

- Volt más kérőd is vagy csak a ZTE NKK?
- Megkerestek más csapatok is, külföldről is volt kérőm és 

Magyarországról is hívtak, de én mégis a ZTE-t találtam a 
legszimpatikusabbnak. A döntésemben szakmai szempontok 
befolyásoltak. Külföldön azért nem akartam tovább maradni, 
mert nagyon messze volt. Az előző csapatomnál rettenetesen 
jól éreztem magam, bajnokságot is nyertünk, viszont szerettem 
volna hazajönni, mert hiányzott a családom, és Gáll Tamás sze-
mélye miatt úgy gondoltam, hogy szakmailag előbbre jutha-
tok.

- Említetted, hogy jó a csapat hangulata, mennyire sikerült a felké-
szülés az új környezetben?

- Legalább tizenöt éve alapozom. Minden felkészülés nehéz, 
és egyre nehezebben esik. De úgy gondolom, hogy a jó csa-
patszellemmel, összetartással tudunk könnyíteni a dolgokon. 
Nehéz volt, de egyben könnyű is. Ha lehet nevetni, lehet vi-
dámsággal fűszerezni a szakmai munkát, akkor a játékosok is 
lelkesebben végzik a feladatokat. 

- A vezetőség első számú irányítónak szerződtetett a csapathoz, 
mennyire jelent ez neked plusz terhet?

- Én is úgy tudom, hogy kezdő irányítóként hoztak ide. Ta-
valy nem volt ekkora szerepem Romániában. Ott is kivettem a 
részemet a munkából, de nem első számúként. Viszont előtte 
négy évet Szekszárdon töltöttem és végig nálam volt a karmes-
teri pálca. Tehát úgymond megszoktam már ezt, igyekszem 
segíteni a fiatalokat, a csapatot. Én is ember vagyok, vannak hi-
báim és holtig tanul az ember. Remélem, nem fogok csalódást 
okozni a vezetésnek.

- Az elmúlt hat mérkőzésen – az edződ szerint – te nyújtottad a 
legegyenletesebb teljesítményt. Ezt hogy éled meg a pályán?

- Mindig olyan játékos voltam, és vallottam, hogy egy irányí-
tónak irányítania, vezetnie kell a csapatot. Elsősorban nem az 
a feladat, hogy harminc pontokat dobjon. Nézzük csak Iványi 
Dalmát, általában 8-10 pont körül dob és mégis ő a mezőny 
legjobbja, amellett hogy Európa, de lehet, hogy a világ egyik 
legjobb irányítója. Az én helyzetem egy kicsit más. Többet kell 
magamra vállalnom, irányítanom kell és a pontokból is, ki kell 
vennem a részem, amibe nekem egy kicsit bele kell szoknom. 

Úgy érzem a pécsi 
meccset kivéve ez si-
került is.

- Hatból négy győ-
zelem, kettő vereség. 
Hogy értékelnéd a csa-
pat teljesítményét?

 - Az volt a célunk, 
hogy négyből-négyet 
hozzunk. Ez sikerült! 
Az ezeket követő 
négy meccs, amiből 
már kettőt lejátszot-
tunk, csak tanulást, 
tapasztalatszerzést 
szolgál, esetleg egy 
meglepetést is okoz-
hatunk. A négy nyert 
meccsnek nagyon örültünk és most azon dolgozunk, hogy egy 
kicsit a Pécstől, egy kicsit a Soprontól tanuljunk. Az utolsó két 
meccsen kikaptunk, de mindkétszer emelt fővel hagytuk el a 
pályát. 

- Mi az, amit tapasztalatként tovább visztek Győrbe?
- Mindenképpen tanultunk a szegedi második negyedből. 

Nem szabad meglepődni, nekem sem, ha védekezést vált az 
ellenfél, és nem szabad kiengednünk, mikor jobban megy a 
másiknak. A Pécs meg úgy jött ide, hogy azt gondolták ez egy 
könnyebb meccs lesz, és mi bebizonyítottuk nekik is, hogy ide 
bárki jön, nem vehet félvállról minket!

- A következő ellenfél a Győr, akivel már a felkészülési tornák során 
sikerült egy szoros mérkőzést játszanotok. Mire számítasz szombaton 
Győrben?

- Én ugyanilyen szoros mérkőzésre számítok, habár hozzá-
tenném, hogy az idegenbeli mérkőzések mindig nehezebbek, 
mint a hazaiak. Készülünk az összecsapásra, talán egy megle-
petés is bent lehet a pakliban. Pszichésen is tanulva ezekből a 
nehéz mérkőzésekből, remélem, hogy úgy megyünk ki szom-
baton a pályára, hogy megnehezítjük a győriek dolgát.

- Lelkileg nem viseli meg a csapatot, ha egymás után többször ve-
szít? 

- Ha emelt fővel jövünk le a pályáról, és utána tükörbe tu-
dunk nézni, és mindent megtettünk azért, hogy megnehezít-
sük egy Iványi Dalma vagy Vajda Anna dolgát, akkor nem kell 
sírni, hogy kikaptunk.

- Hova helyeznéd el a csapatot a bajnokság végére?
- Az említett négy csapat külön fog versenyezni a legjobb he-

lyekért, reméljük hazai pályán, megnehezítjük a dolgukat és 
meglepetést is okozhatunk. Reálisan az ötödik helyre van esé-
lyünk, egy BSE-t egy Szolnokot meg kell tudnunk verni. Bízom 
a csapatban és bízom abban hogy ez sikerülni fog!

                      Az irányító

Beszélgetés Bukovszki Mónival
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Férfi NB I. A csoport 
Tabella 

 
Helyezés. Csapat M. Gy. V. P. 

1. Atomerőmű SE 4 4 0 1.000 
2. Zalakerámia ZTE KK 4 4 0 1.000 
3. Falco-Szova KC Szombathely 4 3 1 0.875 
4. Szolnoki Olaj 4 3 1 0.875 
5. Kecskeméti KSE 4 3 1 0.875 
6. Soproni KC 5 3 2 0.800 
7. Pécsi VSK-PANNONPOWER 4 2 2 0.750 
8. Albacomp 4 2 2 0.750 
9. MJUS-Fortress Körmend 3 1 2 0.667 

10. Kaposvári KK 4 1 3 0.625 
11. Dombóvár KC 4 1 3 0.625 
12. Marso-Vagép NYKK 4 1 3 0.625 
13. Debreceni Egyetem KE 5 0 5 0.500 
14. Salgótarjáni KSE 3 0 3 0.500 

 

Női NB I. A csoport 
Tabella 

 
 

Helyezés Csapat M. Gy. V. P. 
1. MiZo Pécs 2010 5 5 0 1.000 
2. MKB-Euroleasing Sopron 6 6 0 1.000 
3. SEAT Lami Véd Győr 5 5 0 1.000 
4. Szeviép-Szeged 6 6 0 1.000 
5. BSE 4 3 1 0.875 
6. ZTE NKK 6 4 2 0.833 
7. Vasas-Csata 4 1 3 0.625 
8. Szolnoki NKK 6 1 5 0.583 
9. Atomerőmű KSC 5 0 5 0.500 

10. BEAC-Újbuda 5 0 5 0.500 
11. Bajai NKK 5 0 5 0.500 
12. Ceglédi EKK 5 0 5 0.500 
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Dallos Ádám, Jóna István
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